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Abstract (en)
[origin: WO2011039475A1] The invention relates to a microfluidic circuit (1) including at least one microchannel (2) for the flow of a first fluid
conveying drops (5) or bubbles of at least one second fluid, characterised in that the height (h) of the microchannel (2) is sized so as to crush the
drops (5) or bubbles during the movement thereof, and in that the microchannel (2) comprises at least one trough (3), extending at least partially in
the direction of flow (F) of the first fluid or an area for trapping drops or bubbles, said area (28) or the trough (3) having a height (hc) that is greater
than the height (h) of the microchannel (2), such that at least some of the drops (5) or bubbles of the second fluid in the microchannel are drawn and
guided into the trough (3) or into the trapping area.

Abstract (fr)
L'invention concerne un circuit microfluidique (1) comprenant au moins un microcanal (2) d'écoulement d'un premier fluide transportant des
gouttes (5) ou de bulles d'au moins un deuxième fluide, le microcanal (2) étant délimité par deux parois (4, 8), le microcanal (2) ayant une section
transversale perpendiculaire à la direction d'écoulement du premier fluide de hauteur (h) définie entre les deux parois du microcanal (2), la hauteur
(h) du microcanal (2) étant dimensionnée pour écraser les gouttes (5) ou les bulles lors de leur déplacement, le circuit étant caractérisé en ce que le
microcanal (2) comporte une zone de piégeage de gouttes ou de bulles, cette zone de piégeage (28) ayant une hauteur (hc) supérieure à celle (h)
du microcanal (2), de façon à ce qu'au moins certaines des gouttes (5) ou des bulles du deuxième fluide dans le microcanal soient piégées dans la
zone de piégeage placée sur leur trajectoire.
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